
 

     

Αθήνα, 9 Δεκεμβρίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς:  τον Υπουργό Υγείας 

 

Θέμα: «Αναίτια μετακίνηση προσωπικού από το Κ.Υ. Σαλαμίνας» 

 

Ο Σύλλογος Εργαζομένων στο 1ο Κέντρο Υγείας Σαλαμίνας, με υπόμνημά του, διαμαρτύρεται 

για την αναίτια τρίμηνη μετακίνηση προς το 1ο Κ.Υ. Περιστερίου. 

Ένα Κέντρο Υγείας που στηρίζει την πρωτοβάθμια φροντίδα στο νησί της Σαλαμίνας μιας και 

δέχεται περιστατικά του ΕΚΑΒ ενώ τώρα, την περίοδο της πανδημίας λειτουργεί ως μεικτό 

κέντρο αναφοράς για τον κορονοϊό. Παράλληλα, το Κ.Υ. Σαλαμίνας έχει οριστεί ως δομή με 2 

εμβολιαστικά κέντρα. 

Με την απόφαση μετακίνησης των τεσσάρων νοσηλευτών κρίνεται βέβαιο πως η παροχή 

φροντίδας υγείας για τους κατοίκους της Σαλαμίνας θα χειροτερεύσει, όταν θα έπρεπε να 

μεριμνούμε ώστε να χαίρουν φροντίδας και να ενισχύσουμε τις δομές υγείας του νησιού. 

Κατόπιν των ανωτέρω,  

 Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

1. Είναι ενήμερος για το υπόμνημα του Συλλόγου Εργαζομένων στο 1ο Κέντρο Υγείας 

Σαλαμίνας; 

2. Ποιοι λόγοι οδήγησαν στη λήψη της απόφασης για μετακίνηση των 4 νοσηλευτών; 

3. Με δεδομένο πως η μετακίνηση αυτή θα προκαλέσει δομικά προβλήματα στη 

λειτουργία του Κ.Υ. Σαλαμίνας, ποιες πρωτοβουλίες ενίσχυσης προτίθεται να λάβει 

ώστε οι κάτοικοι και οι επισκέπτες του νησιού να χαίρουν της κατάλληλης 

υγειονομικής φροντίδας; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 
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